
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 44/2022

XLIV Sesja w dniu 25 stycznia 2022

Obrady rozpoczgto 25 stycznia 2022 o godz.09:00. a zakoficzono o godz. 10:21 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial l9 czionk6w.

Obecni:

I . .Iacek Bulawa
2. Piotr Czamecki
3. .lanusz Dgbczyriski
4. Mariola Gawlowska
5.,qesdrzei€e+ebieski
6. f*rys*ef-c+zedzi€+
7. Joanna Hofman-Kupisz
8. Jaroslaw Hupato
9. Ag"i€szk€Ju+a--l#al€z*
I 0. Piotr Kowal
I l. Krzysztof Kowalski
I 2. Stanislaw Krzemieniewski
13. Zbigniew Lewandowski
I a. Krystian+,u€zak
I 5. J6zefMazierski
16. Wanda Muszalik
I 7. Arkadiusz Piasecki
I 8. Elzbieta Rutkowska
19. Ewa Szczepafiska
20. Malgorzata Szymaiska
2l . Daniel Tobjasz
22. Stanislaw Wawrzonkoski
23. Kalarzyna Zarqbska
24. Janusz-Selkev*ski
25. Piotr Zwolinski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal otworzyi obrady XLIV sesji Rady Miasta
Wloclawek. witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w Prezydenta
Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4. Pani4 Monikg Jablof sk4,

Sekretarza Miasta Paniq Wiesiawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta PaniE Honoratg
Baranowsk4 a takze zebranych na sali dyrektorow Wydziat6w Urzgdu Miasta, radnych Rady
Miasta VIII kadencli oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takze wszystkich. kt6rzy
za pomocq sieci lnternet obserwuj4 obrady.



Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, iz ses ja transmitowana jest w Biuletynie
Informacji Publicznej l-rrzgdu Miasta Wloclawek. Linki do transmisji udostgpniane s4 na
stronie internetowej miasta.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest l7 radnych,
a zatem obrady sesyjne w dniu 25 stycznia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radn;-ch podczas obrad XLIV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do
nrotokoiu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wglqdu protok6l z obrad XLIII sesji

Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 30 grudnia 2021 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznai i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i

uzupelnien.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach

dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c

dyskusjg w tej kwestii zrw6cil sig do radnych z zapytaniem czy \rnosz4 zmiany do porz4dku

obrad.

Radni nie wnie6li zrnian do zaproponowanego porzqdku obrad komisji.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnodci

miasta w okresie migdzysesyjnym, tj. od dnia 30 grudnia 2l2ft.czylt od ostatniej sesji Rady

Miasta do dnia 25 stycznia 2022r., kton przedstawia sig nastgpu1qco:

Przy ul. Okrzei udostgpniono do u2ytkowania nowo powstale Centrum Przesiadkowe. To

obiekt o nowej jako5ci. funkcionalny, wygodny dla pasazer6w. kt6rzy korzystajE z

migdzymiastowej komunikacji autobusowej. Na wloclawskich ulicach trwaj4 remonty bie24ce

mas4 asfaltow4 na zimno. Wczoraj byly remontowane: ulica Plocka u $ylotu z miasta orM
rondo Falbanka. DziS drogowcy majq w planach remonty bie2Ece na ul. Kruszyhskiej oraz ul.

Lipnowskiej. Wladzom miasta zaleLy, aby poruszanie sig po drogach bylo bezpieczne -
zartlwno dla kierowc6w. jak i pieszych, ale prace te s4 mocno uzaleZnione od warunk6w
atmosferycznych. Prery-dent Miasta vu),jasnil. Z.e 14 stycznia zakoriczony zostal nab6r

wniosk6w na lokale mieszkalne w budynkach przy ul. Celulozowej. Mieszkaircy zlozvli l4cz.nie

nieco ponad tysi4c ( 1068) wniosk6w. Trwajq ferie. W pierwszym tygodniu zimowe p6lkolonie

odbyly siE w: SP 10, 14, 18, 19 oraz w Zespole Szk6l nr 3. Do korica ferii uczniowie
wioclawskich szk6l podstawowych i Srednich oraz przedszkoli publicznych mogq bezpiatnie

korzystai z miejskich lodowisk. Zajgcia dla dzieci odbywaj4 sig w plac6wkach kultury:
Browarze B., Miejskiej Bibliotece Publicznej, Teatrze lmpresaryjnym oraz Galerii Sztuki
Wsp6lczesnej. Od 17 do 2l stycznia dzieci ze szk6l podstawowl'ch uczestniczyly w
bezplatnych zajgciach pilki rgczne.i w Hali Mistrz6w. 30 grudnia 2021 r. ogioszono otwarty
konkurs of'ert nr I na realizacjg zadai publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania
kultury fizycznej i sportu w 2022 roku przez organizacje pozarz4dowe oraz inne podmioty



prowadzqce dzialalnoSi pozltku publicznego w sferze kultury fizycznej . L4cznie na szkolente
i imprezy sportowe przeznaczone zostanie I mln 230 tys. zl w ramach 8 zadan.2l stycznia
Wloclawek byl gospodarzem posiedzenia Zarz4du Zwi4zku Miast Polskich, w kt6rym to
posiedzeniu uczestniczyl Prezydent Miasta. Podczas posiedzenia zaopiniowano projekty ustaw
m.in. o: zmianie usta,,r1' o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym u ramach
prekonsultacji Ministerstrva Rozwoju i Technologii, o zmianie ustawy - Prawo wodne
(oczyszczanie Sciek6w komunalnych i k4pieliska - dostosowanie do dyrektyw UE), o

modernizacii i poprau'ie efektywnoSci szpitalnictwa, o zmianie ustawy o obowi4zkach
przedsigbiorc6w w zakresie gospodarowania niekt6rymi odpadami oraz o oplacie produktowej
(odpady z tworzyw sztucznych) oraz o zmianie ustawy o dzialaczach opozycji
antykomunistyczncj oraz osobach represjonowanych z powod6w politycznych (senacki). W
okesie migdzysesyjnym zawarto umowy na realizacjg zadan:

Sport i rekreacja. Pro.jekt Zdrowe Zaz.amcze. Bud2et obywatelski 2020. Umowa zawarta z firm4
DAWBUD Adam Iwariski z siedzib4 we Wloclawku. Wartodi brutto umouy to 559 tys. zt.

Termin realizacji: I 20 dni od dnia zawarcia umo*y.
Budowa boisk wraz z infrastruktur4 towarzysz1cq przy ulicy Junackiej - Zakrgt. Umowa z
hrm4 GRUMIX Karolina Przepi6ra-Gruda z siedzib4 w Preczowie. WartoSi umo*y to ok. 512

tys. zlotych brutto. termin realizacii: 120 dni od dnia zawarcia umoul
Przebudowa ulicy Ostrowskie.i oraz ul. Wojskowej w zakresie budov"l Scie2ki rowerowej oraz

przebudowy chodnik6w i zjazd6w. (Jmowa zawarta z firm4 MCC SPOLKA AKCY.INA z
siedzibq w Chodczu. WartoSi umowy to ok. 1,2 mln zlotych brutto, termin realizacji: 120 dni.

opracowanie Planu Zr6wnowa2onei MobilnoSci Miejskiej dla wloclawskiego obszaru

Funkcjonalnego - KU.IAWY 2035. Umowa zav,tarla z Zespolem Doradc6w Gospodarczych

TOR Sp. z o.o. z siedzibq w Warszawie. Wartodi umouy:349 tys. zlotych brutto, termin

realizacji: I 2 mresiEcl od dnia zawarcia umowy.
Przebudowa dr6g powiarowych - odcink6w ulic Piockiej. wienieckiej i okrgznej z podzialem

na cztety zadania:
zadanie | - Przebudowa ulicy Plockiej na odcinku od ul. celulozowej do ul. Barskiej. Umowa

z Firm4 lnZynieryjno - Drogow4 DROGTOM. WartoS6 umowy 377 tys. ziotych brutto, termin

realizacji: 120 dni od dnia zawarcia umowy.
zadanie 2 - Przebudowa ulicy Plockiej na odcinku od ul. Duninowskiej do al. Kazimierza

Wielkiego. Umowa z Firmq DROGTOM, wartoSi umowy: 1,6 mln zlotych brutto' termin

realizacji: 120 dni.
zadanie 3 - Przebudowa ulicy wienieckiej na odcinku od ul. Budowlanych do ul. obwodowej.

Umou.a z Firm4 DROGTOM, wartoSi umowy: I mln zlotych brutto, termin realizacji: 120 dni.

zadanie 4 - Przebudowa ulicy okrg2nej na odcinku od ul. strugaczy do ul. Lggskiej. Umowa

zawarta w z firm4 Wloclawskie Przedsigbiorstwo Rob6t Drogowych Sp. z o.o. z siedzib4 w

Nowej Wsi. WartoS6 umouy: ok.608 tys. zlotych brutto, termin realizacji: 120 dni.

w kompleksie budynk6u' dawnego Banku Gdariskiego u zbiegu ul. Tabiej i Kr6lewieckiej. w

kt6rym powstaie Interaktywne Centrum Faiansu, kontynuowane s4 prace rozbi6rkowe.

Powstaje nowoczesna plac6wka edukacyjno-kulturalna, kt6ra stanie sig waznym punktem na

mapie nie tylko Sr6dmiescia, ale calego wlociawka. l3 stycznia zawarto umowy z siedmioma

klinikami - realizatorami miejskiego programu in-vitro w r oku2022 i 2023. Wloclawianie bqdq

mogli uzyskai dofinansowanie do leczenia w jedenastu oddzialach na terenie calego kraju. W
kaZdym roku dofinansowanie uzyska trzydzieSci par zakwalifikowanych do leczenia. Miasto
otrzymalo decyzje o przyznaniu Srodk6w na realizacjg waznych program6w z zakresu polityki
spolecznej. Na program ,,Asystent osobisty osoby niepelnosprawnej " w toku 2022 otrzymamy
ponad 3,7 mln zl, a na realizacjg programu ,,Opieka uytchnieniowa" Wloclawek dostanie 471

tys. 21. Obydwa programy nie wymagaj 4 wkladu wlasnego Od l7 stycznia do 7 marca Urz4d

Miasta Wloclawek przyjmuie wnioski o udzielenie dotacji na remonty nieruchomodci w



Spec.jalnej Strefie Rewitalizacji. O tego rodzalu wsparcie mog4 ubiegad sig wladciciele lub
uZytkownicy wieczySci. Ogloszono konkurs of-ert na prowadzenie w 2022 roku kawiamr
obywatelskiej ,,Sr6dmie6cie Cafe" przy ul.3 Maja 9. Konkursowe dokumenty bgd4
przyjmowane do 4 lutego. Pocz4wszy od l0 stycznia, przez 30 dni nasze miasto jest stref4
objgt4 zakazeniem w poslaci uysoce zjadliwej grypy ptak6w. Przy wle2dzie do Wloclawka
zostaiy umieszczone tablice ostrzegawcze o treSci: ..UWAGA! WYSOCE ZJADLIWA
GRYPA PTAKOW STREFA OB.IETA ZAKAZENIEM". Od 8 stycznia 2022 r. na tereme
WJoclawka trwa zbi6rka choinek. W zwi4zku z tym, Wznaczone zostaly specjalne punkty, w
kt6rych umieszczone s4 pojemniki o pojemnoSci do 7 tys. litr6w. Obslug4 akcji zajmuje sig

sp6lka ,,Saniko". W niedzielg 30 stycznia Wloclawek zagra w 30. Finale Wielkiej Orkiestry
Swiqtecznej Pomocy. Tego dnia czeka nas mn6stwo atrakcii: pokazl'. imprezy rekreacyjne,
badania przesiewowe wzroku u dzieci razem z WIKA POLSKA i wiele innych. O godz. 17.00

na Zielonyrl Rynku *ystartuie konoert .,Wloclawek dla Orkiestry". Go5ciem specjalnym
bgdzie Viki Gabor. Prezydent Miasta zaprosil wszystkich mieszkarlc6w do udzialu w
imprezach miejskich zorganizowanych z tej okazji.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstau'ionq informacj4 zwracaj4c jednoczeSnie urvagE, aby pytania nie

odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Pan .lanusz DEbczynski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Ad.3
Sprawozdanie z dzialalno5ci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w roku
2021.

InformacjE z dzialalnoici Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w 2021 roku
przedstawila Pani dr Maria Palifrska Dyrektor WCEE. Ponadto Pani dyrektor zaprezentowa\.a

tak2e w formie multimedialnej osi4gnigcia plac6wki w okresie sprawozdawczym.

Po przedstawieniu Sprawozdania, Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta zakonczyl
procedowanie nad ww. zagadnieniem.

Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawekna2022
rok.

Ad.5
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-2038.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchu'alenia budzetu miasta
Wloclawek na2022 rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-203 8 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,



omawiaj4c l4cznie zmianl' wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie
uydatk6w jak i dochodow w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 2022-203 8. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo1one przez poszczeg6lne uydzialy jak r6wnie2 w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cych z zaistnialych potrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal wykaz przedsigwziei wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisii stalei Radt Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2022 rok
rozpatrzyla oraz poz),lywnie zaopiniowala Komis.ja Bud2etu, Rozu'oju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przcdstawila PrzewodniczEca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej
na lata 2022'2038 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoj u i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwlera
dyskusjg nad ww. zagadnieniamr.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Pan Zbigniew Lewandowski
- Zastgpca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki

Wobec wyczerpania zgloszei do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. pro.jekty uchwai.

Glosowano w snrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2022 rok..

Wvniki slosowania

ZA: I4,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 5, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI:6

Wvniki imienne:

zA (14)

.lacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal, Zbigniew
Lewandowski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska. Ewa Szczepaiska,
Malgovala Szymariska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr
Zwolitiski



wsrRZYMU.rE SrE (s)

Piotr Czamecki, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski

NIEOBECNI (6)

Andrzej Golgbieski, Krzl'sztof Grz4dziel, Agnieszka Jura - Walczak, Krystian N-uczak. Jozef
Mazierski. Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata2022-2038.

Wvniki slosowania

ZA: I4,PRZECiW: 0. WSTRZYMUJQ SIQ: 5, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

ZA (14\

Jacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Zbigniew

Lewandowski. wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbiera Rutkorvska, Ewa Szczepaiska,

Malgorzata Szymafrska. Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Piotr

Zwoliriski

wsrRZYMU.rE sIE (s)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfiski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski

NIEOBECNI (6)

Andrzej Golgbieski, Krzrysztof Grz4dziel, Agnieszka .Tura - walczak, Krystian Luczak, I6zef

Mazierski. .lanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu

Ad.6
Sprawozdanie starosty wloclawskiego i Prerydenta Miasta woclawek z dzialalnosci

Komisji Bezpieczeistwa i Porzqdku dla Miasta wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wfoclawskiego za 2021 rok,



Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalno3ci Komisji
Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego za 2O2l rok przedstawil Dyrektor Wydzialu Zarz4dzania Kryzysowego i
Bezpieczenstwa Bogdan Mielniczek.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rady Miasta

Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnoSci Komisji
Bezpieczefstwa i Porzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wlociawskiego za 2021 rok rozpatrzyla oraz po4tywnie zaopinio*ala Komisja Porz4dku

Prawnego i Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny

Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Konrisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinfbrmowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. Sprawozdanie.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnodci Komisii
Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu

Wloclawskiego za 2021 rok..

Wyniki elosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZ.YMUJI SII: 0, BRAK GI-OSU: 0' NIEOBECNI: 6

Wvniki imienne:

zA,/L9\

Jacek Bulawa, Piotr czamecki, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski. Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa

Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw wawrzonkoski, Katalzyna

Zargbska, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (6)

Andrzej Golgbieski. Krzl sztof Grz4dziel, Agnieszka .lura - Walczak, Krystian Luczak, I6zef
Mazierski. .lanusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgta Sprawozdanie w zaproponowanym brzmieniu.



Ad. 7
Uchwala w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic i plac6w
we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do proiektu uchwaly
dokonala Pani Angelika Wyrqbkiewicz Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji
Spolecznej.

Nastgpnie przedstawione zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisii stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniejqcych nazw ulic i plac6w we
Wloclawku rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig
przedstawil Wiceprzewodnicz4cy Kornisji radny Daniel 1'objasz.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze{ do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniejqcych nazw ulic i plac6w we
Wloclawku.

Wvniki slosowania

ZA: 19,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

zA. (te)

.lacek Bulawa, Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyfski, Mariola Gau4owska. Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepafska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI T6)

Andrzej Golgbieski, Krz,vsztof Grz4dziel, Agnieszka Jura - Walczak. Krystian Luczak, Jozef
Mazierski. Janusz Zi6lkowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.



Ad.8
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Pisemne interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XLIV sesji Rady Miasta skierowali:

- radna Pani Mariola Gawlowska,
- radna Pani Joanna Hofman-Kupisz,
- radny Pan Krzysaof Kowalski,
- radny Pan Arkadiusz Piasecki,
- radna Pani Katarzyna Zargbska.

Ad.9
Informacje i komunikaty,

Nie zgloszono.

Ad. l0
Zamknigcie porzqdku obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Piotr Kowal
zakoiczyl obrady XLIV sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu 25 stycznia
2022 roku.

Przygorowal(a): Jolanta Skladanowsks
cl6wny Spccjdista ds.
obslugi Rady Missra

4'04
Pzygotowano przy 6dTl6iy Drogrsmu rsesja.pl

Piotr Kowal


